
 

Referat af bestyrelsesmøde i Farum Boldklub 

torsdag den 17. november kl. 18.00 i Stavnsholt 

Fremmødte: Torben Stensdal, Thomas Thilo, Gökhan Akyuz, Frederik 
Rødbro 

Gæster : Merete Sindlev og Helmer Nielsen 

Fraværende: Jesper Dall                        

1 Godkendelse af referat af 10 oktober - Godkendt uden 
bemærkninger. Thomas skriver referat i Jespers fravær. 

2 Økonomi v/Thomas Thilo - bogholder Michelle ) har endelig fået 
læseadgang til begge banker og de stemmer. Økonomien ser fin ud. 

3 Indendørs U 5 - U 12 stævne 6-7-8. januar v/Gökhan - Gökhan 
fremviste pokalen til stævnet og bestillinger afgives i morgen. Møde 
afholdt med 8 af klubbens hold repræsenteret. Stævnet kører på skinner. 
Ialt pt. 171 hold.  

4 Bordet rundt 

a) Dato for bestyrelsesmiddag er fastsat.     
  

b) Thomas / 14-1 skal have ny træner -     
 Alle har antennerne ude og Thomas søger selv via 
forskellige kanaler: DBU app, trænerbørs mm. Der etableres 
gæstetræning fra 14-Elite trænerne. 

     

c) Kursus C 1-2 er på vej ( planlagt af Michael Juul Andersen )  
Torben tager over og prøver at få C 1 i Januar 

d) Helmer / Banefordelig mm. - stort arbejde med 
vintertræningstider og træningskampe. Helmer har skrevet 
weekendtræningstider ind i baneskemaet.    
           



           
           
           
           
           
   

e) Merete / Børnefodbold 
Beretter om stor tilgang i børnefodbolden. Der er pt. styr på                     
trænersituationen, men løbende rekruttering nødvendig. Snak om 
årgaqngsopdeling på pigeholdene og differentieret træning med 
forældretrænere. Der er bestilt DBU Mikrofodboldskole.  

 
f) Gökhan / Samarbejde med Naboklubber Overvejelser omkring 

samarbejde med omegnsklubber i nogle årgange. 
 

g) Torben / Ide fra Formandsmøde - inddrage det grå guld / fitness 
kvinder til at give en hånd med til lagkagestævnet / indestævner / 
fodboldskoler. 
Erik Hofman Bang har med sikker hånd taget over på U 19-1 
drenge.  
Køleskabet i mødelokalet fjernes, det larmer og bruger strøm.   
Vi søger nye egnede emner til bestyrelsen. 
Det er fortsat en ambition at forny hjemmesiden og koble den på 
DBU  systemet. Det kræver nye ressourcer.  
 
 

h) Frederik / Klubhus Øst nyt mm. -    
Toilet skiftes og der trænger til at blive malet inde i klubhus øst.  
Frederik planlægger lagkagestævne i god tid.  
 Banderne i Solvangshallen er kigget efter og udbedret af 
kommunen. 

5 Næste møde -  torsdag den 12. januar kl 18.00 i Øst  

 

Tak for et hyggeligt og effektivt møde  

 



 

 


